
Styremøte 18.11.2019 
 
 
 
Desse møtte: Kjell Oddvar Frøysa, Gaute Aamlid, Thor Aurdal, Trine Ramsvik Stette og Ola 
Vangen 
Desse møtte ikkje: Helge Hollund Surdal og Ola Kåre Dybvik 
 
 
 
 
 
Sak 1 – Gjennomgang av saksdokument til ombodsmøtet. 
 
 
 
Styret gjekk gjennom saksdokumenta som er laga til til ombodsmøtet så langt. Der kom 
diverse redigeringsforslag som Ola ordnar opp i.  
Det var komen inn ei sak frå skyttarlaga som styret diskuterte og behandla.  
Det einaste som ikkje blei gått gjennom på møtet var rekneskap og budsjett. Dette sende 
kasserar ut til styret når det er klart.  
 
Ola sender ut saksdokumenta søndag kveld før fristen går ut.  


